
Zápis z porady vedení konané dne 6. 1. 2014 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Regner, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, 

Matyska, Ledvinka, Dostál, Račanský 

1. Organizace a náplň kolegií v novém roce  

 V průběhu roku budou postupně na kolegia zvána celá jednotlivá oddělení, pro 

zajištění užšího kontaktu mezi zaměstnanci a vedením a poskytnutí prostoru pro 

vzájemnou diskusi. V případě potřeby proběhnou i setkání s projektovými týmy tam, 

kde bude vhodné posílit mezidivizní spolupráci. Proběhne také schůzka s týmem 

projektové podpory. Klíčovými tématy schůzek budou kromě přehledu práce oddělení 

zejména otázky dalšího rozvoje, vazby na strategii ÚVT a diskuse případných 

problémů oddělení. Na schůzky bude vyhrazena hodina, z ní do 15 minut zabere 

představení oddělení (vedoucím nebo pověřeným členem týmu). 

 Dále bude kolegium mít tematické schůzky, zaměřené na konkrétní téma. Divizní 

vedoucí navrhnou vhodná témata, další doplní užší vedení ústavu. 

 Schůzky s odděleními budou probíhat celý rok, do konce týdne navrhnou divizní 

vedoucí pořadí důležitosti jednotlivých oddělení pro setkání, sdělí, zda mají v divizi 

vedení nějakého průřezového projektu, s nímž by také bylo potřeba se setkat. Jedno 

z tematických setkání bude věnováno projektům a perspektivě zapojení ÚVT do 

Horizon 2020 (odpovídají divizní vedoucí, za H2020 schůzku Matyska a Dostál)  

 Tajemnice poslala přehled důležitých dat pro ekonomiku a finance, v tomto roce bude 

poprvé svolána vědecká rada ÚVT na odsouhlasení rozpočtu (pravděpodobně ve druhé 

polovině března). 

 

2. Výjezdní zasedání  

 Na jaře se bude konat výjezdní zasedání celého ústavu, na podzim zasedání kolegia a 

širšího vedení. Celoústavní zasedání bude dvoudenní. 

 Divizní orientačně určí počet osob za své divize, které by se měly účastnit jarního 

zasedání (osoby, s nimiž se dlouhodobě počítá, by měly být přítomny), počty sdělí 

Šrubařové a Novotné Buršíkové (odpovídají divizní)  

 Program opět sestaví Křenek – náměty je možno zasílat již nyní, divizní budou sbírat 

náměty od osob ze svých divizí, co se líbilo a co ne. 

 

3. Výroční zpráva  

 Odpovědnou osobou za sestavení zprávy za ÚVT je Mirek Bartošek, s Veselým se 

domluví na odpovědnosti za strukturu a výslednou podobu. Bartošek zjistí na odboru 

RMU termín realizace celkové zprávy za MU, zváží umístění zprávy ÚVT v ní, rozsah 

apod. Podněty zasílejte co nejdříve.  

 

4. Zaměření činnosti pro letošní rok  

 Více přemýšlet, jak dobře vnímáme naši činnost pro MU (jak na úrovni jednotlivých 

skupin/lidí, tak na úrovni vedení), je třeba posilovat chápání ÚVT jako součásti MU a 

dopadu našich aktivit na konkrétní osoby a jejich skupiny na MU. 



 Ředitel bude vyžadovat postupné posilování vědeckého charakteru ústavu, s větším 

důrazem na infrastrukturně orientované projekty a standardní vědecké výstupy. 

Současně bude požadovat posílení tvůrčí činnosti na ÚVT obecně, protože jedině tak 

bude možné i v budoucnu reagovat na rostoucí požadavky univerzity. 

 

5. Diesel agregát  

 U všech jednání v minulosti byl za ÚVT Ing. Homola. 

 Po dostavbě FI se počítá s dalším využitím našeho DA (výtahy), Ledvinka s Homolou 

spočítají předpokládané budoucí zatížení dieselagregátu (po započtení 

předpokládaného přesunu části instalovaného výkonu ze stávajících sálů na sály 

CERIT).  

 

6. Různé 

 Šrubařová informovala, že proběhl převod P. Pištěka s účinností od 1. ledna 2014 na 

nově koncipované provozní oddělení v rámci její divize. Ostatní plánované převody 

techniků upřesní Holub po divizní poradě (dopad na pohotovosti při přechodu ze 

směnného režimu).  

 Proběhlo překlopení zakázek. Šrubařová pošle divizním vedoucím přehled 

vyplacených odměn a celkových mezd zaměstnanců divizí.  

 

7. Příští kolegium  

 Bude zahrnovat následující body:  

o stavová informace o vývoji pohotovostí 

o Holub – stavová informace o telefonech 

o Křenek – přístupovky – krátká prezentace, základní materiály pošle do pátku 

o Křenek – softwarový projekt Spicework (správa sw) 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


